
 
 
 
 
Protokoll styrelsemöte 17 jan. -22 

 
Närvarande 

 

Eva Kjellander Hellqvist Michael Hellqvist 
Magnus Rudestig Philippe Mayor 
Conny Danielsson Cina Sjöqvist 
Daniel Lyckman Rikard Olsson 

 
Mötets öppnande 

Eva öppnade mötet 
Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Sittande ordförande, samt Philippe som sekreterare 
Val av protokolljusterare 

Cina & Daniel 
Årsmöte 2022 

Till årsmöte skall revisionsberättelse samt verksamhetsberättelse för 2021 vara klar. 
Johan Gustavsson och Cina Sjöqvist är våra revisorer. 
Preliminärt den 19 mars kl 14:00. Om fysiskt eller digitalt beslutar vi senare beroende på 
pandemi. 
I dag är det endast 32 betalande medlemmar (150 förra året). Eva och Conny kolla om 
möjlighet till att skicka mail till samtliga via CardSkipper. 

Planering av verksamheten våren. 
Nästa styrelsemöte planeras till den 13 feb. kl. 17:00 via Zoom. Eva kallar. 
Vi hoppas på att pandemiläge förbättras så att vi kan ha fysiska möte framöver. 

Sam Dodds Cup. 
Om pandemiläge tillåter vill vi ha cuppen i år. 
Separatmöte planeras för att diskutera cupen. Utgångspunkten är att den ska utföras, 
och om det måste avbokas så gör vi det. Cupgruppen bestäms vid nästa styrelsemöte 
den 13:e feb. Alla tar fram dom papper som dom har sparat på sig om Cupen till nästa 
möte. 
Magnus kontrollerar med Sam Dodds om dom fortfarande vill ha det namn på cupen. 

Övriga frågor. 
Hemsidan: Vi beslutar att vi vill betala för att ha en utökad hemsida (med antal sidor som 
vi har i dag). Cina kontrollerar priset. 

Mötets avslutande. 
 
Vid pennan: 
Philippe Mayor, 2022-01-17 

 
Justeras 

 

Cina Sjöqvist, 2022-01-17 Daniel Lyckman, datum 2022-01-19 


